
  

 

 
 

   

 

 

Bestyrelsesmøde 4. September 2023  
 

Fremmødte                              Afbud  

Line Haugaard Vrdlovec Meegaard  Tore Ankjær Ibsen 

 

Mads Bonde Kristensen  

Nanna Sørensen  

Rikke Feldborg Ringtved  

Pernille Louise Toft  

Jørgen Nielsen  

 

1. Godkendelse af- og opfølgning på referat  

Godkendt 

2. Budgetopfølgning  

Ansvarlig: Rikke  

Budget godkendt 

3. Årshjul 

Ansvarlig: Nanna 

Ingen emner udover Budget på dagens agenda (dækkende Juli, August, September) 

4. Henvendelser fra medlemmer  

Ansvarlig: Tore  

 

A. Ny administrator til fælleshusudlejninger 

Foreningen har brug for en ny person til at varetage denne løbende opgave. 

Rikke laver opslag på Facebook for at finde en til at påtage sig opgaven. 

 

 

B. Grus på indkørslen til Vester Nygaard 

Et medlem har henvendt sig omkring gruset der bliver kørt op på vejen. 

Bestyrelsen har rakt ud til Jørgen med forespørgsel om der kan findes en løsning. 



  

 

 
 

   

 

5. Foreningens udvalg  

C. Trafiksikkerhedsudvalg 

Ansvarlig: Mads  

Henvendelser fra Frodes Mark, Ellens Høj og Møllen, Bestyrelsen tager trafiksikkerhed op som 

separat punkt til næste bestyrelsesmøde, for at sikre klarhed over proces for evt. fremtidige 

trafiksikkerhedstiltag der måtte ønskes af foreningens beboere. 

Jørgen indhenter tilbud på opsætning af husnummer-skiltning på Ellens Høj. 

 

 

D. Enghaveudvalg  

Ansvarlig: Line  

Der arbejdes på skiltning ved motionsområde, med øvelser man kan lave med udstyret. 

 

E. Fælleshusudvalg  

Ansvarlig: Tore 

Bestyrelsen har søgt om dispensation til at etablere støjvold mellem fælleshuset og enghaven, 

dette er desværre blevet afvist af skanderborg kommune, grundet beskyttelse af egetræet. 

 

F. Bærlundsudvalg 

Ansvarlig:  

Pauseret 

 

G. Fællesarealudvalg (legepladser)  

Ansvarlig: Jørgen 

Der er i sommerperioden et problem med hvepse på legeredskaber af ubehandlet ædeltræ. 

Der er ikke umiddelbart en løsning. Der er fokus på problemet ved den nye legeplads på Ellens 

Høj. 

6. Vejgennemgang 

Ansvarlig: Tore  

H. Fjernelse af sten  

Alle sten der ligger ulovligt vil snart blive fjernet af EMJ. 

(under 1 m fra veje, eller 30 cm fra sti’er) 

 

Særlig Baastrup lund er der sten der ligger ulovligt, Rikke vil lave henvendelse på Baastrup 

lunds facebook chat for at gøre opmærksom på dette, så sten kan flyttes inden EMJ sendes 

rundt. 

 

 



  

 

 
 

   

 

I. Opfølgning på vejgennemgang  

Punktet udsat til næste møde 

J. Skade på Baastrup Lund  

Hullet er nu udbedret, men det virker til at reparationen er mangelfuld, Pernille undersøger 

tilstanden, inden næste bestyrelsesmøde. 

 

7. Eventuelt  

 

Næste møde afholdes mandag d. 9 oktober. 

Efterfølgende møde afholdes mandag d. 6. November 

 

 


